
 
 
 
 
 

19. juli 2007 
 
I medfør af § 36 stk. 1 i Landstingets Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Landsstyret: 
 
Spørgsmål til Landsstyret vedr. Landsstyrets handleplan for Qaanaaq. 
(Landstingsmedlem Astrid Fleischer Rex, Demokraterne) 
 
Begrundelse: 
Qaanaap komitea blev dannet den 4. juni 2007, og har ifølge www.nanoq.gl følgende formål: 
 
”...at den under særlig hensyntagen til lokale forhold og ønsker, skal overveje forskellige tiltag til 
afhjælpning af befolkningens velfærdsproblemer. Kommunens handlingsplaner for sociale indsats-
områder og på forebyggelsesområdet fra 2005-2010 fortsætter. Det sidste indebærer også en særlig 
aftale med Qaqiffik om lokale kurser og familiebehandling. Komiteen skal med afsæt i de lokale 
handleplaner, udarbejde en handlingsplan for børn, unge og voksne, der tager sigte på at skabe og 
fastholde et bedre liv for familien med sunde og gode livskvaliteter.” 
 

1. Hvad er status på Qaanaap komitea’s arbejde? 
 
2. Har Landsstyret i sinde at forelægge komitéens arbejde for Landstingets Familieudvalg? 

 
a. Hvis ja; hvornår forventer Landsstyret, at dette vil ske? 

 
3. Kan Landsstyret oplyse andet af interesse både specifikt omkring Qaanaap Komitea og om-

kring den aktuelle situation i Qaanaaq efter genåbningen af spiritussalget? 
 
 
Spørgsmålene bedes besvaret inden for en svarfrist på ti arbejdsdage fra modtagelsen. 
 

http://www.nanoq.gl/
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